

**ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းမှုနောက်ဆုံးအခြေအနေအား ထုတ်ပြန်ခြင်း**

ဖတ်(စ်)မြန်မာအင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်)ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏ လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲများစုပေါင်း၍ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၅)ရက်နေ့နှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၂၄)ရက်နေ့တို့တွင် ကြေညာချက်များ ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။ ယင်းကြေညာချက်များ၏ နောက်ဆက်တွဲအဖြစ် ယခုကြေညာချက်ကို ထုတ်ပြန်ခြင်းဖြစ်ပြီး ယခုကြေညာချက်ပါ စကားရပ်များသည် ယခင်ကြေညာချက်ပါ စကားရပ်များအတိုင်း အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုရမည် ဖြစ်ပါသည်။

အထက်တင်ပြပါ ယခင် ကြေညာချက်များအား ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးနောက်တွင် Target Businesses ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းမှုအား ပထမအဆင့်အနေနှင့် MM Myanmar Pte. Ltd. (the “Target Company”) အောက်တွင် အောင်မြင်စွာ ပေါင်းစည်းနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဤကြေညာချက် ထုတ်ပြန်ချိန်၌ Target Company တွင် ကုမ္ပဏီ၏ FMI ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာ ပိုင်ဆိုင်မှုမှာ ၁၅.၈၃% ရှိပြီး အစုရှယ်ယာရှင်စာရင်း အသေးစိတ်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

အစုရှယ်ယာရှင်	စုစုပေါင်းပိုင်ဆိုင်သော ရှယ်ယာ အရေအတွက်	ရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှုရာခိုင်နှုန်း
FMI ကုမ္ပဏီ	၁၁,၀၃၂,၁၇၄	၁၅.၈၃%
Yoma Strategic Investments Ltd. (“YSIL”)	၄၃,၉၄၁,၇၃၈	၆၃.၀၅%
Exemplary Ventures Limited (“EVL”)	၁၄,၇၂၀,၃၁၈	၂၁.၁၂%
စုစုပေါင်း	၆၉,၆၉၄,၂၃၀	၁၀၀.၀၀%

**ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ (TARGET BUSINESSES)**

လက်ရှိအချိန်တွင် Target Company အောက်တွင် ပေါင်းစည်းထားသော Target Businesses များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

- (၁) ပုဂံမြို့နှင့် အင်းလေးကန်ဒေသတို့၌ “Balloons over Bagan” အမည်ဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေသော မိုးပျံဘောလုံးလုပ်ငန်း နှင့် ၎င်းလုပ်ငန်းဆိုင်ရာအသုံးပြုသည့် ထိန်းသိမ်းထားသည့်နေရာများ၊
- (၂) Pun Hlaing Estate ရှိ တည်ဆောက်ဆဲ Pun Hlaing Lodge ဟိုတယ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်း၊
- (၃) ညောင်ဦးမြို့၌ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် အဆိုပြုထားသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာစီမံကိန်း၊
- (၄) ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့နယ်ရှိ “Hpa-An Lodge” အမည်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ဟိုတယ်လုပ်ငန်း၊
- (၅) Asia Holidays (the AHTT Business) အမည်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ခရီးသွားဒေသ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊

**SHC CAPITAL ASIA LIMITED (SHC) သို့ သွတ်သွင်းခြင်းအဆင့်**

FMI ကုမ္ပဏီသည် Target Company ကို ပိုင်ဆိုင်သည့် အစုရှယ်ယာများကို YSIL, EVL (“စာချုပ်ဝင်များ”) တို့နှင့်အတူ SHC သို့ လွှဲပြောင်းရန် ကန့်သတ်စည်းကမ်းပါ ရှယ်ယာရောင်းဝယ်မှု သဘောတူညီချက်စာချုပ် (Original SPA) ကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၂၄)ရက်နေ့တွင် ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ (Original SPA) ကို ပြင်ဆင်သည့် ကန့်သတ်စည်းကမ်းပါ ရှယ်ယာအရောင်းအဝယ် ပြင်ဆင်သဘောတူညီချက် စာချုပ် (Amended and Restated SPA) ကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁၇)ရက်နေ့တွင် ထပ်မံချုပ်ဆိုခဲ့ကြပါသည်။

ထပ်မံချုပ်ဆိုသော Amended and Restated SPA ပါ စည်းကမ်းချက်များအရ SHC သည် Target ကုမ္ပဏီအား တန်ဖိုးငွေစင်္ကာပူဒေါ်လာ ၆၉,၆၉၄,၂၂၈ (ကျပ် ၆၉.၆ ဘီလီယံခန့်)<sup>1</sup> (အဖိုးအခ) တန်ဖိုးသင့်၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ရာ ယင်းတန်ဖိုးအသစ်မှာ မူလသဘောတူခဲ့သည့် စင်္ကာပူဒေါ်လာ ၇၀,၆၇၅,၁၃၀ (ကျပ် ၇၀.၆ ဘီလီယံခန့်)<sup>1</sup> ထက် လျော့နည်းပါသည်။ ဤသို့ အဖိုးအခလျော့နည်းသွားခြင်းမှာ Target Company အနေနှင့် AHTT Business သို့ပေးရန်ရှိ သည့် ပေးရန်တာဝန်များအား တာဝန်ယူခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါအဖိုးအခကို အစုရှယ်ယာတစ်စုလျှင် တန်ဖိုးငွေစင်္ကာပူ ဒေါ်လာ (၀.၂၆၃) ဖြင့် တန်ဖိုးသင့်သည့် SHC ၏ သာမန်အစုရှယ်ယာများထုတ်ဝေပေးခြင်းဖြင့် အလဲအထပ်ပြုလုပ်၍ ပေးချေမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါပေးချေမည့် ရှယ်ယာသစ်များအား သက်ဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များ၏ အတည်ပြုချက် ရရှိချိန်တွင် SGX ၏ Catalist Board တွင် စာရင်းဝင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါအတိုင်း ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှုတွင် FMI ကုမ္ပဏီမှ ရရှိမည့် SHC အစုရှယ်ယာအရေအတွက် သို့မဟုတ် အဖိုးအခ မှာ ပြောင်းလဲမှု မရှိဘဲ မူလအတိုင်း ရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

**ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းမှုကြောင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာအကျိုးသက်ရောက်မှုများ**

ဤပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းမှုသည် ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးမည့် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် FMI ကုမ္ပဏီ၏ ရှယ်ယာတစ်စုလျှင် အသားတင် ပိုင်ဆိုင်သည့် ရန်ပိုင်ခွင့် (Consolidated Net Tangible Asset) နှင့် တစ်စုအပေါ်အမြတ် (Consolidated Earnings) အပေါ် များစွာပြောင်းလဲမှုရှိမည် မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

**ဂရုပြုရန်ဖော်ပြချက်**

FMI ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် အစုရှယ်ယာရှင်များသို့ အကြံပြုလိုသည်မှာ အထက်ပါ ကိစ္စရပ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်မှာ သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းချက်များအတိုင်း အပြည့်အဝလိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည်ဖြစ်၍ တစ်ထပ်ချ အောင်မြင်မည် သို့မဟုတ် နောက်ထပ် အပြောင်းအလဲ ရှိမည်မဟုတ်ဟု မယူဆရန် အသိပေးလိုပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အစုရှယ်ယာရှင်များ အနေဖြင့် ကုမ္ပဏီအစုရှယ်ယာများအား ရောင်းဝယ်ရာတွင် သတိပြုဆောင်ရွက်ကြရန် အကြံပြုလိုပါသည်။ အစုရှယ်ယာရှင်များ အနေဖြင့် ဤထုတ်ပြန်ချက်နှင့် ဆက်စပ်ထုတ်ပြန်သည့် ကြေညာချက်များအားလည်းကောင်း၊

<sup>1</sup> ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁၇)ရက်နေ့ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်မှသတ်မှတ်သည့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်းအပေါ် အခြေခံပါသည်။

ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ပတ်သက်၍ FMI ကုမ္ပဏီမှဆက်လက်ထုတ်ပြန်မည့် ကြေညာချက်များအားလည်းကောင်း ဂရုပြုဖတ်ရှုကြပါရန်လည်း အကြံပြုအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ အဆိုပါထုတ်ပြန်ချက်များအရ FMI ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှုအား သုံးသပ်လိုပါက ကျွမ်းကျင်သောအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ပါရန် အကြံပြုပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း

အလုပ်အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ

၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ(၁၇)ရက်

**FIRST MYANMAR INVESTMENT CO., LTD.**

YSX Code 00001

FMI Centre, 10<sup>th</sup> Floor

380 BogyokeAung San Road

Yangon, Myanmar

Tel: (01) 240363

[www.fmi.com.mm](http://www.fmi.com.mm)